
Monorierdő  Község  Önkormányzat  2009.  szeptember  10-én   16:00  órai  kezdettel 
megtartott rendkívüli nyílt ülésének

Tárgysorozata:

Jegyzőkönyve: 

Határozatai: 195-198

T á r g y s o r o z a t a

1. Tsp.  Előterjesztés a közbeszerzési szakértő megbízására a piacpályázattal 
kapcsolatosan

Előterjesztés: Juhász Sándor polgármester

2. Tsp. Előterjesztés az önkormányzat által kiadandó újsággal kapcsolatban

Előterjesztés: Juhász Sándor polgármester

3. Tsp. Előterjesztés hangosító berendezés beszerzésére

Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

4. Tsp. Előterjesztés Lakatos Irma faház vásárlására

Előterjesztés: Juhász Sándor polgármester

Monorierdő, 2009. szeptember 24.

Juhász Sándor 
polgármester
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JEGYZŐKÖNYV

Készült  :   Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2009. 
szeptember  10-én  16:00  órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  dísztermében 
megtartott rendkívüli nyílt üléséről.

Jelen vannak  :   Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester, Borbás Elvira, 
Dzsupin Imréné,  Szalai Gábor,  Kiss Dénes László, Pádár Erika, Tóth Attila képviselő 

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző

Távollévő képviselők:   Dr. Páczi Antal alpolgármester, Dr. Pácziné Félix Anna,  dr. 
Práczki Péter, Hornyák Balázs  képviselők 

Juhász  Sándor:  köszönti  a  megjelenteket.  Az  ülést  16:00  órakor  megnyitja. 
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel 8 fő jelen van. 
Ismerteti a napirendi javaslatot. 
A jegyzőkönyv hitelesítésre felkéri Tóth Attila és Szalai Gábor képviselőket.
A jegyzőkönyv vezetésére Derján Hajnalkát kéri fel.

A képviselő-testület   8  igen szavazattal  a  napirendet,  annak sorrendjét,  valamint  a 
hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot elfogadja.

1.Tsp. Előterjesztés a közbeszerzési szakértő megbízására a piacpályázattal 
kapcsolatosan

Juhász Sándor: mint mindenki tudja, megnyerték a piacpályázatot, ami 22M Ft.  A 
támogatási szerződést még nem kötötték meg, jövő héten erre sor kerül. 
Itt  is  közbeszerzési  szakértőt  kell  megbízni,  mivel  az  értékhatár  fölött  van.  A 
közbeszerzési  szakértő  vállalkozói  szerződését  mindenki  megkapta,  kéri,  hogy 
olvassák át. 
A  vállalási  ár:  437.500,-Ft.  A  megbízási  díj  a  pályázati  összegben  szerepel,  az 
elszámolható költség. A fizetési feltételek is kedvezőek. 
Javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Manten Kft-t bízzák meg.

Vargáné  Vass  Éva: akit  javasolnak  a  megbízásra,  legalább  7  éve  jártas  a 
közbeszerzési  eljárásokban.  Április  1-től  módosult  a  közbeszerzési  törvény  a 
szabályzatoknak is teljes egészében felül kell vizsgálni. Az előkészítő munka során a 
segítségük messze meghaladja az elvárásokat. Javasolja a képviselő-testületnek, hogy 
a  Manten  Kft-t  bízzák  meg  az  eljárás  lefolytatásával.  A  Vidékfejlesztési  Hivatal 
megküldte a határozatát a nyertes pályázatról. A határozatban az szerepel, hogy 22M 
Ft a nettó támogatási összege ennek a pályázatnak. 
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A képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
195/2009.(IX.10.) Kt. 

határozata

Közbeszerzési szakértő megbízásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testület  a  piacpályázattal  kapcsolatos 
közbeszerzés szakértésével a Manten Kft-t bízza meg (1094 Budapest, Balázs Béla u. 
29.).
A szerződés aláírására felhatalmazza Juhász Sándor polgármestert.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

2. Tsp. Előterjesztés az önkormányzat által kiadandó újsággal kapcsolatban

Juhász  Sándor: felmerült  az a kérdés a lakosok részéről,  hogy az  önkormányzat 
tájékoztassa sűrűbben, legalább havonta a lakosságot és jó lenne, ha az önkormányzat 
kiadna egy újságot.
A Mi újság Monorierdő c. újsággal az önkormányzatnak szerződése van, de ez nem 
jelentené  azt,  hogy  megszakítanák  a  kapcsolatot.  Megjelentetnék  benne  a 
rendezvényeket, rendeleteket, fontosabb döntéseket. 

Borbás  Elvira: szintén  nem  szeretné,  ha  megszakadna  a  kapcsolat  a  Mi  újság 
Monorierdő  c.  újsággal  megszakadna  a  kapcsolat.  Kérdése,  hogy  a  technikai 
lebonyolítása a kiadványnak hogyan működne. 

Juhász  Sándor: Simon  Gergely  kolléga  készítené  el,  itt  lenne  másolva  és  a 
közmunkások széthordanák a faluban. 

Kiss Dénes László: az ilyen fajta kiadványokat csak szövegszerkesztő programmal 
nem  lehet  szépen  megcsinálni,  javasolja  egy  kiadványszerkesztő  programot,  pl. 
Publisher. 
El kell gondolkodni az újság címén is, javasolná az Erdő Hangja, Hírmondó.

Borbás Elvira: javasolja címnek, hogy Monorierdői Hírmondó. 
Kérdése, hogy van-e ennek valamilyen jogi oldala, mert ha újságként adják ki, biztos 
van, de másnak minősül, ha csak kiadványként. 

Juhász Sándor: a kiadvány koordinálásával megbízza az Oktatási Kulturális és Sport 
Bizottságot. 
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Vargáné Vass Éva: az előkészítő munka során arról beszéltek, hogy ez csak lakossági 
tájékoztató legyen. 

Vad Mária: nem érti, hogy miért kellett rendkívüli ülésre behozni, hiszen nem olyan 
égető a téma. 
Mivel  pénzügyi  vonzata  is  van,  a  Pénzügyi  Bizottságnak  kellett  volna  először 
tárgyalni. 
Kérdése,  hogy a megjelenésért  ki  lesz a felelős,  mennyibe fog kerülni  és  a  Simon 
Gergely munkaidő alatt fogja ezt a munkát végezni, vagy túlmunkában. 

Vargáné  Vass  Éva: a  költségekkel  kapcsolatban  elmondja,  hogy  a  polgármesteri 
hivatal alkalmazottja ez évben térítés nélkül, munkaidőn kívül vállalta el a kiadvány 
szerkesztését. Idén nem fog  pénzbe kerülni.

Juhász Sándor: elmondja, hogy az anyagköltsége ennek kb. 5.000,-Ft.

Vad Mária: úgy gondolja, hogy jövőre nem 5.000,-Ft-ba fog kerülni és okafogyottá 
fog válni a Mi újság Monorierdő-ben való megjelenés. 

Tóth Attila: kiszámolta  egy pár  dolgot  és  véleménye szerint  kb.  1500 példánnyal 
számolva 7.000,-Ft / hóra jött ki. Valószínűleg a Simon Gergely is fog pénzt kérni a 
munkájáért a későbbiekben. 

Juhász Sándor: ez nem végleges, próbaként meg lehet ezt csinálni, és kiderül, hogy 
igényli-e a lakosság vagy sem. 

Kiss Dénes László: felajánlja segítségét a szerkesztésben az első két számnál.

A képviselő-testület 6 igen, 2 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
196/2009.(IX.10.) Kt. 

határozata
Önkormányzati kiadvány megjelenéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lakosság  közvetlen 
tájékoztatására havonta megjelenő tájékoztatót rendszeresít 2009. szeptember hótól.

Felkéri  az  Oktatási  Kulturális  és  Sport  Bizottságot,  hogy  a  tájékoztató 
megszerkesztését  végezze  el,  felkéri  a  Polgármesteri  Hivatalt,  hogy  a  tájékoztató 
szerkesztését végezze el, melyben Kiss Dénes László képviselő közreműködését kéri. 

Határidő: azonnal
Felelős:  Juhász Sándor polgármester
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   Borbás Elvira OKSB elnök

3. Tsp. Előterjesztés hangosító berendezés beszerzésére

Juhász Sándor: ezt sem tárgyalta a Pénzügyi Bizottság, de nem a pénzügyi vonzatát 
szeretnék megbeszélni, hanem eldönteni, hogy beszerezzék-e a hangosítót. Erre nem 
kell  külön  keret,  mert  a  színpadra  elkülönítettek  300.000,-Ft-ot,  ami  nem  lett 
elhasználva. Nem színpadra, hanem hangosító beszerzésére fordítják az összeget. 

Borbás Elvira: ő kereste meg a polgármester urat ezzel a kéréssel, mert nagy szükség 
lenne egy ilyen berendezésre. Egy benti,  kisebb rendezvényt meg lehet vele oldani. 
Van az iskolában egy kolléga, aki ért a berendezéshez és kezelné. Október 3-án az 
Idősek  Napjára  nagyon jó  lenne  beszerezni,  utána  újabb program az  Október  23-i 
ünnepség. 

Juhász Sándor: október 6-án lesz egy kopjafa avatás, a Máv-val közösen csinálják ezt 
és ott is szükség lesz a hangosításra. A kopjafa a vasúti baleset áldozatainak emlékére 
készül.  A  következő  lesz  beleírva:  a  2008.  október  6-i  vonatbaleset  áldozatainak 
emlékére. 

Borbás Elvira: az Oktatási Kulturális és Sport Bizottság egy műsorral kellene, hogy 
készüljön, ezt ő előkészítené. 

Kiss Dénes László: javasolja, hogy a hangosító berendezés kiválasztására kérjék fel a 
Benedikti Károly urat. Javasolja még néhány mikroport megvásárlását is. 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
197/2009.(IX.10.) Kt. 

határozata

Hangosító berendezés beszerzéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  hangosító  berendezés 
beszerzésére 300.000,-Ft kiadási előirányzatot hagy jóvá a letéti számla terhére.
Felkéri  az  Oktatási  Kulturális  és  Sport  Bizottság  elnökét,  hogy  a  beszerzéssel 
kapcsolatos teendőket lássa el.

Határidő: azonnal
Felelős:  Juhász Sándor polgármester

   Borbás Elvira OKSB elnök

4.Tsp. Előterjesztés Lakatos Irma faház vásárlására
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Juhász Sándor:  a Lakatos Irma egy kézzel írott levéllel fordult a testülethez, hogy 
ebben nyújtsanak neki segítséget. Talált egy téliesített faházat, mely 8x4 méteres és ezt 
szeretné megvásárolni. A lakókocsi bérlése, lehet, hogy többe kerülne, mint így ez a 
faház. Előtte ezt a faházat meg kívánják nézni, és akinél eladó, azzal lenne kötve egy 
adásvételi szerződés. Ezt az önkormányzatnak kell kifizetni és azt le kell papírozni. 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
198/2009.(IX.10.) Kt. 

határozata

Lakatos Irma faház vásárlási kérelméről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  egy  darab  téliesített  faház 
megvásárlását határozza el 250.000,-Ft értékben Lakatos Irma részére.
Az adásvételi szerződés aláírására felkéri Juhász Sándor polgármester.

Határidő: 2009. október 31.
Felelős: polgármester

Lakatos Irma: visszahallott olyan dolgot, hogy ő ment el a Vad Mária alpolgármester 
asszonyhoz segítséget kérni. Ismeri őt, és hallotta a nevét is, egyszer el is ment hozzá a 
Vad Mária.  Odament  hozzájuk még aznap,  amikor megtudta,  hogy a telket  el  kell 
hagyni  és  kétségbe  volt  esve  az  egész  családjával  együtt.  Nem  tudták,  hogy  mit 
kezdjenek  magukkal.  Másnap  adott  neki  az  alpolgármester  asszony  egy  papírt  a 
Práczki Péterrel és azt mondta, hogy az önkormányzatot be tudja perelni, jelentse fel, 
mert nem rakhatják ki az utcára és 17 éve ott laknak, ahol most laknak.  Elmondja, 
hogy neki nincs senkire sem panasza, sem képviselőkkel, sem polgármester úrral, sem 
a családsegítővel, sem a hivatallal. Bárkitől bármit kér, mindenki segít. Még egyszer 
megköszöni a segítséget mindenkinek. 
Olyan hangzott el, hogy ő ment el a Vad Máriához, de ő azt sem tudja melyik házban 
lakik az alpolgármester asszony. 

Vad Mária: amikor volt a testületi ülés, elhangzott, hogy konténer legyen és az, hogy 
ki  lehet  látni  az  égre,  mert  lyukas a tető.  Akkor kimentek ezt  megnézni.  Az Irma 
panaszkodott, hogy nem akar onnan kimenni és nem fogja elhagyni a házat, és kérte a 
segítséget. 

Lakatos Irma: nem kért segítséget. 

Vad Mária: a kisebbségi ombudsman telefonszámát adta meg, semmi egyebet. 
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Borbás Elvira: valóban mondta, hogy az égre látni, mert lyukas a tető, de azóta volt 
kint  a  polgármester és megoldódott  a gond. Azt is  mondta az Irmának, hogy segít 
beosztani a pénzt, családgondozóként ez a dolga. 

Lakatos Irma: kétségbe volt esve, 5 gyerekkel, mindenki képzelje magát a helyére. 
Nem tudott  semmit,  csak azt,  hogy lehet,  kap egy telket.  Semmi nem volt  biztos. 
Elment a polgármester úr lakására is és megkérdezte, mi az igaz, aki megnyugtatta, 
hogy utcára senkit nem raknak. Azt mondta az alpolgármester asszony, hogy ott van a 
telefonszám, fel lehet jelenteni az önkormányzatot, mert ilyet nem lehet csinálni. 

Juhász Sándor: ha jól érti, a legsúlyosabb itt az, hogy az alpolgármester asszony és a 
Práczki úr odament a Lakatosékhoz és nem érti miért kellett azt mondani a Lakatos 
Irmának, hogy az önkormányzatot jelentse fel az ombudsmannál, hiszen ha jól érti, az 
Irma ezt mondta. 
Köszöni a Lakatos Irmának a tájékoztatást.

Borbás Elvira: kéri Lakatos Irmát, hogy amennyiben problémája van, keresse fel a 
családsegítőt. 

Vad Mária: képviselőként bárki, bármikor felkeresheti a választópolgárát.

Borbás Elvira: de nem ombudsmanhoz küldeni. Kérdése Lakatos Irmához, hogy az 
alpolgármester asszony nem küldte-e a családsegítőhöz és mit mondta-e, hogy első az, 
hogy azt felkeresse. Kérdése, hogy volt-e arról szó.

Lakatos Irma: becsmérelte a Borbás Elvirát,  elhangzott az alpolgármester asszony 
szájából, hogy csak ül a fenekén és csak a saját körein belül segít. 

 Juhász Sándor: több tárgy nem lévén az ülést 17:13 órakor bezárja. 

K.m.f.

Juhász Sándor
polgármester

Vargáné Vass Éva
jegyző

Tóth Attila
jegyzőkönyv hitelesítő

Szalai Gábor
jegyzőkönyv hitelesítő
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